



## Information of the CIVVIH Immediate Past President, 12/2021

### 1. Information about the CIVVIH Elections 2021/Informations sur les Elections 2021 DU CIVVIH

Dear Members of CIVVIH/Chers membres du CIVVIH

I am pleased to let you know about the results of the electronic CIVVIH Elections 2021(November10-16)

As following

/ Je suis heureux de vous informer sur les résultats des Elections électroniques du CIVVIH 2021(Du 10 au 16 novembre)

CIVVIH ELECTIONS 2018/ELECTIONS DU CIVVVIH 2018

PRESIDENT/PRESIDENTE

Paula Cordeiro (Belgium)

VICE – PRESIDENTS/VICE PRESIDENTS

- 1 Antoine Bruguerolle (France)
- 2 Elena Dimitrova (Bulgaria)
- 3 Torsten Haak (UK))
- 4 Siame-Hanna Ishac (Lebanon)
- 5 Hae Un Rii (Korea)

SECRETARY GENERAL/SECRETAIRE GENERAL

Kathleen Crowther(USA)

MEMBERS of the EXECUTIVE/MEMBRES DE L'EXECUTIF

- 1 Eman Assi (UAE)
- 2 Robyn Christie (Australia)
- 3 Hamza Yuksel Dincer (Turkey)
- 4 Said Ennahid (Morocco)
- 5 Juan A. Garcia Esparza (Spain)

I would like once again to congratulate warmly CIVVIH elected president Paula Cordeiro, all officers and wish them success for their demanding work within CIVVIH/

J'aimerais une fois encore de féliciter chaleureusement tous les nouveau élus, la présidente Paula Cordeiro et les officiers du CIVVIH et leursouhaiter succès dans leur travail exigeant au sein du CIVVIH.

I am confident that the new officers will continue very successfully the work of CIVVIH./

Je suis certaine que les nouveaux officiers continueront avec beaucoup de succès le travail de CIVVIH.

2. Best wishes from the CIVVIH Immediate Past President/Meilleurs vœux du président sortant du CIVVIH,

Dear members of CIVVIH,

I wish you all a happy, healthy and prosperous New Year 2022!

Cher membres du CIVVIH,

Mes meilleurs vœux pour une heureuse, saine et prospère nouvelle année 2022!

With my warm regards, Avec mes salutations chaleureuses,

Dr. Claus-Peter Echter

CIVVIH Immediate Past President/Président sortant du CIV-VIH